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	VG 425 211 CA
	Important notes
	: Risk of injury!
	: Risk of gas escape!
	Ensure sufficient air exchange in the room where the appliance is installed. Up to 11 kW total output:
	Up to 18 kW total output:
	Caution!

	Installation accessories
	Preparing the units (Fig. 1a)
	Note
	Installation flush with surrounding surfaces (Fig. 1b)
	Note
	Combining multiple Vario appliances (Fig. 1c)
	Combination with appliance cover (Fig. 1d)
	Hole for the control knob
	Note

	Fitting the control knobs (Fig. 2)
	1. Depending on the distance between the control knobs, it may be necessary to break off the retaining plate at the perforation. Hold the retaining plate in place against the rear of the control panel/ underside of the worktop or secure it in place w...
	2. When fitting an individual control knob or if the retaining plate has been broken off at the perforation, use two screws to hold each retaining plate in place and prevent it from rotating.
	3. Remove the protective film on the back of the illuminated ring.
	4. Push the control knob into the hole, and use the installation tool provided to tighten the nut at the rear.
	5. Use the short cables provided to connect all the control knobs. The male connectors must snap into place in the female connectors.
	Note
	6. Attach the long cable to one of the control knobs to connect it to the appliance. The male connector must snap into place in the female connector.

	Note
	7. After fitting, check that all plug-in connections are seated correctly.
	8. After fitting all the cables, secure them to the retaining plate by turning the tab down.


	Installing the appliance (Fig. 3a)
	1. Insert the end of the connection cable for the control knob into the female connector on the underside of the appliance.The male connector must snap into place.
	2. Insert the appliance evenly into the cut-out. Push it down firmly into the cut-out.
	Note
	3. Connect the appliance to the power and gas supply and test for correct functioning. There might be an air pocket in the gas supply line if the appliance switches off. Turn control knobs off and switch on again. Repeat until burner ignites.


	Only for installation flush with surrounding surfaces (Fig. 3b)
	Note
	Caution!

	Gas connection (Fig. 4)
	Electrical connection
	Technical data
	Conversion to another type of gas (Fig. 5)
	Replacing the main nozzles in the standard burner and high output burner (Fig. 6)
	1. Remove the pan supports and all burner parts.
	2. Undo the cooktop fastening screws on the burners and carefully lift the cooktop off.
	3. Remove the securing clips from the burner pipes. Pull out the burner pipes. The electrode can remain connected. Unscrew the burners (Torx T20) and pull out the burner pipes.
	4. Pull the nozzles off the burner pipes by hand and remove the O- ring.
	5. Check that the O-ring is seated correctly in the new main nozzles. Fit the nozzles to the burner pipes. Take care not to bend the burner pipes when doing so.
	6. Fit the burners to the burner pipes. Fit the securing clips. Screw the burners down firmly.
	7. Loosen the screw and adjust the air regulating sleeve on the outer burner to the correct setting (see nozzle table – L1). Retighten the screw.
	8. Adjust the air regulating sleeve on the inner burner to the correct setting by turning or pushing it (see nozzle table – L2).
	9. Put the cooktop in place and tighten the screws evenly. Put the burner parts and pan supports in place and make sure they are positioned correctly.

	Setting the gas type (Fig. 7)
	1. Turn the control knob to 0. Disconnect the appliance from the power supply. Wait at least 30 seconds.
	2. Reconnect the appliance.The illuminated ring around the control knob will be lit green for a few seconds and then yellow. Wait until the illuminated ring goes out.
	3. Turn the control knob anti-clockwise to position 12.
	4. Turn the control knob clockwise to position 1.
	5. Turn the control knob anti-clockwise to position 0. Wait until the illuminated ring is lit yellow.
	6. Turn the control knob to set the gas type; the position currently set will be lit green:

	3
	7
	7. Leave the control knob at the required setting for at least 5 seconds. The illuminated ring around the control knob will be lit green.
	8. To save the setting, always exit the menu as follows: Turn the control knob to 0. Then turn the control knob anti-clockwise to position 12. Turn the control knob clockwise to position 1. Turn the control knob anti-clockwise to position 0. Wait unt...
	Note


	Removing the appliance
	Caution!

	ÿ 安裝說明
	重要注意事項
	: 受傷風險!
	: 瓦斯外洩風險!
	請確保電器安裝環境的通風條件。最大總輸出達11 kW：
	最大總輸出達18 kW：
	注意!

	安裝配件
	請準備元件 (圖 1a)
	提示
	以週圍表面齊平的方式進行安裝 (圖 1b)
	提示
	組合多個Vario電器(圖 1c)
	組合電器蓋(圖 1d)
	控制旋鈕的洞
	提示

	安裝控制旋鈕(圖 2)
	1. 視控制旋鈕之間的距離，穿孔時可卸下固定板。將固定板靠在控 制面板的後面部分／工作檯的下側，或者用隨附的螺絲固定。
	2. 單獨安裝控制旋鈕，或固定板在穿孔處斷裂時，請使用兩顆螺絲 來維持固定板的位置以防止其轉動。
	3. 撕掉發光圓環後方的保護膜。
	4. 將控制旋鈕推入孔中，並使用隨附的安裝工具鎖緊後方的螺帽。
	5. 使用隨附的短電線連接所有控制旋鈕。公接頭必須插入母接頭的 正確位置。
	提示
	6. 將長電線連接到其中一個控制旋鈕，使其連接至電器。公接頭必 須插入母接頭的正確位置。

	提示
	7. 安裝完畢後，請確認是否正確安裝所有插座線路。
	8. 安裝所有的電源線路後，藉由轉動卡口固定其固定板。


	安裝電器(圖 3a)
	1. 將控制旋鈕連接電線的一端插入電器底部的母接頭中。公接頭必 須插入正確位置。
	2. 把電器水平放入開口中， 然後確實推入開口中。
	提示
	3. 將電器連接至電源與瓦斯供應，檢查是否能正常運作。如果電器 關閉，可能表示瓦斯供應管路中有氣泡。轉動並關閉控制旋鈕， 然後再次打開。重複動作直到燃燒器點火。


	只適用於與周圍表面齊平的方式安裝(圖 3b)
	提示
	注意!

	瓦斯連接(圖 4)
	電源連接
	技術規格
	轉換為其他瓦斯類型(圖 5)
	更換標準燃燒器高功率燃燒器內的主管嘴(圖 6)
	1. 拆下爐架和所有燃燒器零件。
	2. 拆下燃燒器上的爐面固定螺絲，然後小心地抬起爐面。
	3. 移除燃燒器管的固定片。拉出燃燒器管。電極不需拆下。旋開燃 燒器（Torx T20）然後拉出燃燒器管。
	4. 用手取下燃燒器管的管嘴，然後拆下O型環。
	5. 檢查O型環是否確實位於新主管嘴內。將管嘴安裝至燃燒器管。 請注意安裝時不得折彎燃燒器管。
	6. 將燃燒器安裝至燃燒器管。裝上固定片。確實鎖緊燃燒器。
	7. 鬆開外部燃燒器上的螺絲並調整空氣調節套筒至正確的設定（請 參閱管嘴表L1）。重新鎖緊螺絲。
	8. 使用旋轉或壓下內部燃燒器上的空氣調節套筒以調整至正確的設 定（請參閱管嘴表L2）。
	9. 將爐面放回並以均勻的力道鎖緊螺絲。將燃燒器零件和爐架裝回 並確認位置正確。

	設定瓦斯類型(圖 7)
	1. 請控制旋鈕轉至0。切斷電器的電源供應。等待至少30秒。
	2. 重新連接電器的電源。控制旋鈕周圍發光圓環會亮起綠燈，數秒 鐘後轉為黃燈。等待發光圓環熄滅。
	3. 將控制旋鈕逆時針轉至12的位置。
	4. 將控制旋鈕順時針轉至1的位置。
	5. 將控制旋鈕逆時針轉至0的位置。等待發光圓環亮起黃燈。
	6. 轉動控制旋鈕設定瓦斯類型；目前使用的設定會亮起綠燈：

	3
	7
	7. 將控制旋鈕保持在所需的設定位置至少5秒。控制旋鈕周圍的發 光圓環會顯示綠燈。
	8. 要儲存設定，請務必依下列方式返回功能表：將控制旋鈕轉至0。 然後將控制旋鈕逆時針轉至12的位置。將控制旋鈕順時針轉至 1的位置。將控制旋鈕逆時針轉至0的位置。等待發光圓環熄 滅
	提示


	拆除電器
	注意!
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